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Enkel fråga till Hans Lindberg(S) kommunstyrelsens ordförande  

Tänker S privatisera Nydala? 

På byggnadsnämnden den 22 augusti 2018 fanns ett ärende om planbesked för Nydala på 

dagordningen (Ärendet: 273/18 Planbesked för Nydala 1_51mfl – inleda planläggning ) . I 

ärendehandlingarna handlade det om ”att skapa planmässiga förutsättningar för rekreation…” 

Inför och under sammanträdet fick jag vetskap om att planläggningen av ett ”rekreationsområde” 

egentligen handlar om att ett finskt företag ville etablera en höghöjdsbana vid Nydalasjön. Det innebär 

att släppa in ett privat företag inom park och rekreationsområdet, vilket inte framgick i nämnds 

handlingarna. 

Den fördjupade översiktsplanen för Nydalaområdet föreskriver att området rund sjön ska vara ett park 

och rekreationsområde för Umeåborna, inte ett etableringsområde för privata företag. Antagandet av 

den fördjupade översiktsplanen var också en överenskommelse mellan S, V om att skydda 

Nydalaområdet från privata intressen och säkerställa allmänhetens tillgänglighet till området. 

I förordet till den fördjupade står det: ” Nydala är ett viktigt rekreationsområde för Umeå och för en 

växande befolkning. Planområdets huvudändamål är rekreation och friluftsliv. Översiktsplanen främsta 

mål är att Nydala ska bidra till en hållbar utveckling för Nydalaområdet och för hela Umeå.” 

  

Fråga: 

- Tänker du och Socialdemokraterna tillåta att ett privat företag etablerar sig vid 

Nydalasjön, inom det område som i den fördjupade översiktsplanen är avsatt som 

park och rekreationsområde för Umeåborna?  

 

Mattias Sehlstedt, Vänsterpartiet  


